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نولانفیلمبعدیرابامتدیمونمیسازدهالیبریبه»جنایت۱۰۱«پیوستکوینکاستنردر»سرآوران«بازیمیکند
»کوین کاستنر« پس از وسترن های »افق« در فیلم »سرآوران« 
مقابل دوربین می رود. او تهیه کننده و یکی از نویسندگان فیلمنامه 
پروژه خواهد بود. »استیون هولران« اولین فیلم بلندش را با این پروژه 
کارگردانی می کند. کاستنر در این فیلم نقش یک آمریکایی تبعیدی 
با گذشته ای مرموز را بازی می کند که در اندونزی روزگار می گذراند. او 
گروهی از موج سواران به رهبری یک عکاس محلی را جمع می کند تا 
در یک جزیره ناشناخته موج سواری کنند اما به یک قبیله باستانی رو 
در رو می شوند که به هر قیمتی از سرزمینشان دفاع می کنند. »دنیل 
زوواتو« که »ایستگاه یازده« را در کارنامه دارد دیگر بازیگر فیلم است. 
قسمت اول »افق« با بازی و کارگردانی کاستنر اولین بار در جشنواره 
کن اکران شد و 3۸.2 میلیون دلار فروخت. دومین قسمت فیلم پس 
از لغو اکران سراسری در جشنواره ونیز به نمایش درآمد و بازیگر در 
یک کنفرانس مطبوعاتی نسبت به تولید قسمت سوم ابراز تردید کرد: 

»حالا نمی دانم قسمت 3 را چطور بسازم.« /صباخبر

با انتخــاب هالی بری به عنــوان بازیگر نقــش مقابل کریس 
همســورث در »جنایت 101«، کلید فیلمبــرداری آن به زودی 
زده می شود. این اکشن پرتنش را کمپانی مترو گلدوین مه یر با 

همکاری شبکه آمازون تولید می کند.
 قبل از این گفته شــده بود مارک روفالو و بــری کوگان هم 
نقش های مهمــی در این اثر دلهرهآور بــازی می کنند. مدیران 
آمازون اعلام کرده اند کلید فیلمبرداری جنایت 101 در شرایطی 
همین روزها زده می شود که قرار نیست اطلاعات زیادی درباره اش 
منتشــر کنند. فیلمنامه فیلم با نگاهی به داستان کوتاهی از دان 
وینسلو نوشته شده و بارت لیتون به عنوان کارگردان پشت دوربین 
آن قرار می گیرد. لیتون قبل از این فیلم هایی هم چون فریبکار« 
و »حیوانات آمریکایی« را کارگردانی کرده و پیش بینی می شود 
با کارگردانی جنایت 101 در زمره فیلمسازان سرشناس و معتبر 

هالیوود قرار گیرد. /صباخبر

فیلم بعدی کریســتوفر نــولان با بــازی مت دیمــون در حال 
شکل گیری است تا تابستان 202۶ راهی سینماها شود.

 کریستوفر نولان برای فیلم بعدی خود به یونیورسال باز می گردد 
و قصد دارد فیلمش را با بازی مت دیمون بسازد.

مت دیمون که در فیلم های »بین ستاره ای« و »اوپنهایمر« این 
کارگردان جلوی دوربین رفته، در حال مذاکره است تا در فیلم جدید 
وی نیز نقش آفرینی کند. نولان قرار اســت فیلمنامــه این فیلم را 
خودش بنویسد و آن را با همراهی همسرش اما توماس در کمپانی 
»سین کپی« خودشان تولید کند. پس از موفقیت »اوپنهایمر« که 
7 جایزه اسکار گرفت و ۹۵۸ میلیون دلار در سرتاسر جهان فروخت، 
جای تعجب ندارد اگر نولان بخواهد دوباره با اســتودیو یونیورسال 
همکاری کند. گفته شده یونیورســال در حال برنامه ریزی است تا 
این فیلم را به صورت آیمکس در 17 جولای 202۶ اکران کند. هنوز 

جزییاتی از داستان این فیلم منتشر نشده است./ مهر

محمدجعفر باقری نیا کارگردان، فیلم بردار و تهیه کننده و از پیشکســوتان سینمای کوتاه که عضو 
کانون دانش آموختگان انجمن سینمای جوانان ایران نیز بود، پس از یک دوره طولانی بیماری، به دیدار 

حق شتافت.
 این عضو کانون دانش آموختگان، هنرجوی سال های ۶۶ و ۶7 انجمن سینمای جوانان ایران- دفتر 
یزد بود و ساخت دو فیلم سینمایی »چهارباندی« و »بی خوابی« )که در بیست وهشتمین جشنواره فیلم 
فجر حضور داشت( و به عنوان مدیر فیلم برداری، 1۵ فیلم کوتاه و مجموعه مستند کوتاه و بلند ۸ و 1۶ 

میلی متری و مجری طرح و تهیه کنندگی 30 پروژه سینمایی را در کارنامه داشت. / ایلنا

فیلم سینمایی »بی سر و صدا« ساخته مجیدرضا مصطفوی در اولین حضور جهانی خود در جشنواره 
سائوپائولوی برزیل رقابت می کند.

این فیلم در اولین حضور بین المللی خود، در بخش ســینمای جهان چهل و هشــتمین جشنواره 
بین المللی فیلم سائوپائولو برزیل رونمایی خواهد شد و برای جایزه ویژه تماشاگران با دیگر فیلم های 

این بخش به رقابت می پردازد. 
این جشنواره معتبرترین رویداد ســینمایی آمریکای جنوبی است که هر ساله در سائوپائولو برزیل 

برگزار می شود و در این دوره میزبان فیلم »بی سر و صدا« است./ ایسنا

رونماییاز»بیسروصدا«دربرزیلمحمدجعفرباقرینیادرگذشت

دبیر ویراستار دبیر تحریریه معاون سردبیر سردبیر صفحه آرا ساعت پایان  ساعت شروع

حسین نمازی درباره چگونگی شکل گیری ایده 
اصلی فیلم گفت: قصه »شه سوار« به نظرم جذاب 
بود. ایده داستان از یک ماجرای واقعی که یکی از 
دوستانم برایم تعریف کرد، شــکل گرفت و چون 
اتفاق برایم جالب بود، بر اســاس آن »شه سوار« را 
نوشــتم. وی درباره عنوان فیلم خاطرنشان کرد: 
اسم »شه سوار« را خودم انتخاب کردم. »شه سوار« 
اسب سواری است که علاوه بر تبخیر در سوارکاری 
؛ جوانمرد است و در فیلم هم آدمی است که آرزوی 
داشتن اسب دارد و در طول فیلم تبدیل می شود به 

فردی که مرام شه سواری دارد. 
حسین نمازی گفت: در فیلم یک گله الاغ وجود 
دارد که مدیریــت این گله بســیار کار پرزحمتی 
بود چــون وقتــی می خواســتیم رم نکنند، رم 
می کردند. زمانــی که می خواســتیم این گله رم 
کند، رم نمی کردند! تهیه این تعــداد الاغ هم در 
تهران ممکن نبود و ما از چندین شــهر با کامیون 
الاغ آوردیم. حسین نمازی درباره انتخاب بازیگران 
فیلم سینمایی »شه سوار« تصریح کرد: کلا انتخاب 
بازیگر در ســینمای ایران کار سختی است، چون 
گنجایش سینمای ما در طی سال های قبل برای 
تعداد محدودی سریال تلویزیونی و سینمایی شکل 

گرفته بود. اما هم اکنون با شکل گیری پلتفرم ها و بابا 
رفتن تولیدات با محدودیت بازیگر مواجه می شویم 

چرا که اکثر بازیگران همزمان در کار دیگری 
مشغول هستند، ضمن اینکه باید بازیگری 

باشد که از عهده نقش برآید.
او تصریح کرد: برای من بازی بسیار 

مهم اســت و انرژی زیــادی برای 
انتخاب بازیگر و بــازی آنها صرف 
می کنم. به همیــن دلیل انتخاب 
بازیگر به ســختی انجام می شود. 
در فیلم »شه ســوار« نیز تعدادی 
از بازیگــران ســرکار دیگــری 
بودند و ایــن هماهنگی ها هم به 

برنامه ریزی های دقیقی نیاز دارد.
وی دربــاره ملاک هایش برای 

انتخــاب بازیگران فیلم ســینمایی 
»شه ســوار« گفــت: من دوســت دارم 

بازیگــران را در کاراکترهایی قــرار دهم 
کــه تاکنــون در آن تجربه نداشــته اند و 

غیرمحتمل ترین انتخاب برای آن نقش باشــند و 
البته پتانسیل بازیگران را در بازی در آن نقش در 
نظر می گیرم. این چالشی اســت که برای خودم 
دارم چون دوســت ندارم لقمه آماده اســتفاده 
کنم و دوســت دارم در این زمینه ریسک کنم. 
نمــازی گفت: نقــش من بــه عنوان 
کارگردان همین است تا از بازیگران 
در نقش هایی کــه تاکنون تجربه 
نکرده اند، به بهترین شکل بازی 
بگیرم تا اســتعداد جدیدی از 
خود نشــان دهند. البته این 
کار بســیار پرریســک است 
ولــی خوشــبختانه تاکنون 
دراین بــاره موفق بــوده ام و 
ضربه ای نخورده ام. این به این 
دلیل اســت که من به کاراکترهایی که 
می نویســم شــناخت کافی را دارم و در 
انتخاب ها نیز دقت زیــادی دارم چرا که 
اگر مخاطب کاراکترها را نپذیرد، فیلم بسیار 

آسیب می بیند. کارگردان فیلم »شه سوار« درپاسخ 
به اینکه از بازی بازیگران راضی بودید، خاطرنشان 
کرد: بله بازی همه بازیگران جذاب و درست بود و 
بازی آنها در فیلم نشست و روابط در فیلم درآمد. 
همین باعث گرمی فیلم است و من در فیلم هایم به 

دنبال همین هستم.
حســین نمازی درباره شــکل گیری ایده فیلم 
»شه سوار« و وجود شباهت بین فیلم »شادروان« 
و »شه سوار« گفت: من این جغرافیا را می شناسم و 
به آن تسلط دارم. اگر شباهتی هم بین این فیلم با 
فیلم »شادروان« وجود داشته باشد این شباهت بین 
فیلم های خودم است. هر دو فیلم به لحاظ جغرافیا 
شبیه هم هستند. در فیلمنامه هایی که می نویسم 
ناخودگاه ممکن است آواهای شبیه به هم به وجود 
بیاید.  وی ادامه داد: من خودم نویسنده  فیلمنامه 
فیلم های خودم هســتم، و طبیعتــا دغدغه های 
ذهنی ام را می نویســم و کارگردانی می کنم ضمن 
اینکه من آدمی هستم که باری به هر جهت فیلم 
نمی سازم، چون عموما به ســینما به عنوان منبع 
درآمد نگاه نمی کنم. به همین دلیل به موضوعاتی 
که برایم اهمیت دارد و برایم تبدیل به دغدغه شده، 

می پردازم. /صباخبر

حسین نمازی کارگردان »شه سوار«:

برایکسبدرآمدفیلمنمیسازم


